
FINANSSTYREMØTE

Torsdag 31. mars  2022 - Klubben

Protokollutskrift

Til stede:
Finansstyret: Dag Herrem, Magne Mæhre, Fredrik Engelschiøn Akre, Ingvild Wie, Magnus

Askeland og Tormod Gjestland
Observatører: Sveinung Vaskinn (Rådet), Kari Johanne Sørensen Bøckman (UKEsjef

UKA-23), Ella Johanne Devold (DS), Ola Lajord (GS),  Bor de Kock
(påtroppende GRIF), Jonas Strøm Scheie (påtroppende styreleder) og Nora R.
Hermansen (Daglig leder).

Forfall: Øyvind Hauge, Ragnhild Nøstvold og Amund Aarvelta

Referat: Godkjent
Innkalling: Innkalling ble godkjent med kommentarer fra Rådet

Orienteringssaker
Økonomiorientering januar
KSG redegjorde for omsetningstall for mars 2022.

Orientering nybygg
Daglig leder orienterte om status på nybygg.

Vedtakssaker
Sak 15/22 Regnskap 2021 og årsberetning 2021

VEDTAK: Finansstyret godkjenner årsberetning og regnskap for 2020.

Diskusjonssaker
Konseptutvalgets innstilling til konsepter i nytt og eksisterende bygg
Konseptutvalget orienterte arbeidet så langt med konsepter i nytt og eksisterende bygg.
Forslag til konsepter legges fram for vedtak i FS på FS-møtet 5. mai 2022.

7. Byggeprosjekt UKA-23
UKA presenterte 4 forslag til byggeprosjekt for UKA-23.
Det er 4 lokaler som blir ansett som aktuelle for byggeprosjektet til UKA-23:
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Edgar: Sommerprosjekt 2016 - Normal kostnadsramme - stort inntektstap - lite potensiale -
tilhørigheten til Edgar-gjengen i KSG - noe endring i infrastruktur (kjøkken blir til kjølerom) som
UKA-23 trenger (kjøkkenet) - vanskelig oppussing. Overtas sannsynlig av Daglighallen V-24
Daglighallen: UKA-13 - Stor kostnadsramme men avhengig av avgrensning - stort inntektstap - lite
potensiale - ukjent konsept - tilhørighet for mikrobrygg-gjengen i KSG - medium nivå oppussing
Knaus: 1980/1990? - Stor og ukjent kostnadsramme - null inntektstap - stort potensiale - usikkert
konsept - stor oppgradering av infrastruktur - ukjent tilstand/påvirkning for lokalet - sterk tilhørighet
for KLST/LØK/KU - UKA-23 trenger scenen - vanskelig oppussing
Klubben: UKA-11 - Normal kostnadsramme - lite inntektstap - stort potensiale - liten endring i
infrastruktur - lite tilhørighet - UKA-23 trenger scenen - medium nivå oppussing

Forslagene ble diskutert og Klubben peker seg ut som det mest aktuelle prosjektet.
FS ber UKA, profil og konseptgruppa om å jobbe videre med Klubben og presentere en innstilling til
konsept og plan for gjennomføring av Klubben som byggeprosjekt for UKA-23 til FS-møtet 5. mai
2022.

Orienteringssaker
Driftsorientering
Tatt til orientering.

Orientering fra Driftsstyret
Tatt til orientering.

Orientering fra Gjengsekretariatet
Tatt til orientering.

Orientering fra Studentersamfundets leder
Tatt til orientering.

Orientering fra UKA
Tatt til orientering.

Orientering fra Arbeidsutvalget
Tatt til orientering

Orientering fra Nybyggkomiteen
Tatt til orientering

Runde rundt bordet

Møtet hevet kl. 19:37

NESTE FINANSSTYREMØTE 2022-05-05
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Referent: Nora Røkaas Hermansen

Dag Herrem Magne Mæhre Tormod Gjestland

Magnus Askeland Ingvild Wie Fredrik Aakre
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